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                                             PROTOKÓŁ  Nr XXXI/2017                               

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 1 września  2017 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1000. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 13 radnych – nieobecny radny Janusz Zasada i radny 

Stanisław Skalmierski (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy, pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, radni powiatu jędrzejowskiego  pan Mariusz Zieliński, Zygmunt Ozga i Andrzej Baran, 

kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy 

obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., 

c) zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 r., 

d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego, 

e) uchwalenia Programu szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla 

mieszkańców Gminy Wodzisław w wieku 65 lat i więcej,   

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu porządkowego targowiska  

na terenie Gminy Wodzisław, 

g) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu.  

      8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

      9.  Sprawy różne. 

     10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzydziestą pierwszą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 
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Otwieram trzydziestą pierwszą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radną Jadwigę Błaszczyk,  jednogłośnie – 13 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca rady gminy odczytała pismo Wójta Gminy w sprawie wprowadzenia 

do porządku obrad 3 projektów uchwał ( pismo stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za uzupełnieniem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła uzupełnienie porządku obrad. Poinformowała, 

że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wodzisław na 2017 r. będzie 

omawiany w punkcie 7 lit. c), projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla powiatu 

jędrzejowskiego będzie omawiany w punkcie 7 lit d), projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu szczepień… będzie omawiany w punkcie 7 lit. e), a pozostałe projekt zmienia 

kolejność zgodnie z alfabetem. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXX/2017                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 27 czerwca  2017 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
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 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXX/2017 z obrad   

sesji rady  z dnia 27 czerwca 2017  roku. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 
Pani wójt poinformowała, że w minionym  okresie tj.   od  dnia  poprzedniej                            

w  zakresie  spraw  bieżących  wydała ogółem 20 zarządzeń, które  dotyczyły następujących 

spraw: 

 

- zarządzeniem Nr 32/2017 z dnia 28 czerwca br. powołała Komisję  odbiorową do 

przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji pn. „Przebudowa boiska Zespołu Szkół                      

w Wodzisławiu w formule zaprojektuj i wybuduj”, 

 

- Zarządzeniem Nr 33/2017 z dnia 29 czerwca  br.  dokonała zmian budżetu  i w  budżecie 

gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody Świętokrzyskiego  

oraz wniosek  kierownika jednostki  w dziale   801 – Oświata                                                             

i wychowanie  z  przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne 

lub materiały ćwiczeniowe,  

 

- kolejno  zarządzeniami  Nr 34/2017, 35/2017, 36/2017, 37/2017 , 38/2017, 39/2017 z dnia  

30 czerwca  2017 r upoważniła  pracownika Ośrodka  Pomocy Społecznej   Panią Helenę 

Kwapisz do  następujących  czynności :  

- do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń rodzinnych oraz                                              

z zakresu pomocy społecznej,  

- do realizacji zadań z zakresu ustawy z dnia 7 września 2007r. o pomocy osobom 

uprawnionym do alimentów,  

 - do realizacji zadań wynikających z ustawy o Karcie Dużej Rodziny, 

-  do realizacji zadań z zakresu ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci, 

-  do realizacji  zadań wynikających z ustawy o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”, 

- do realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej.  
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- zarządzeniem Nr 40/2017 z dnia  7 lipca  br. powołała komisję przetargową  do 

postępowania na „Dowóz i odwóz  uczniów Szkół Podstawowych na terenie Gminy 

Wodzisław i Gimnazjum w  Wodzisławiu   w  roku szkolnym 2017/2018”, 

- zarządzeniem Nr 41/2017 z dnia 7 lipca  br. powierzyła czynności zastrzeżone dla 

Kierownika zamawiającego  do  wykonania  Sekretarzowi Gminy   w  postępowaniu 

przetargowym  zgodnie z  ustawą prawo zamówień publicznych   na następujące  zadania:   

„Dowóz i odwóz  uczniów Szkół Podstawowych na terenie Gminy Wodzisław  w  roku 

szkolnym 2017/2018”, „Przebudowę mostu na  rzece Mierzawie w miejscowości Przyłęczek” 

i  „Budowę budynku wielofunkcyjnego : Remizy OSP i Świetlicy Wiejskiej w Mierzawie”.  Pani 

wójt dodała, że powierzenie  czynności obejmowało okres  jej  urlopu wypoczynkowego tj. od  

dnia 10-21 lipca 2017  roku,  

- zarządzeniem Nr 42/2017 z dnia 7 lipca  br. ustaliła dzień 14 sierpnia dniem  wolnym od  

pracy dla pracowników Urzędu Gminy w zamian za  pracę w  dniu 19 sierpnia  br.,  

- zarządzeniem Nr 43/2017 z dnia 24 lipca  br. określiła stawki czynszu za 1m2 powierzchni 

użytkowej w lokalach wchodzących w  skład mieszkaniowego zasobu Gminy Wodzisław. 

Podjęcie  Zarządzenia było  następstwem przyjętej  przez Radę  Gminy uchwały w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym  zasobem Gminy Wodzisław na  

lata 2017-2021, 

- zarządzeniem Nr 44/2017 z dnia 24 lipca  br. dokonała  zmian w Zarządzeniu Nr 40/2017                   

z dnia 7 lipca 2017  roku w  sprawie  powołania komisji przetargowej do postępowania na 

„Dowóz i odwóz  uczniów Szkół Podstawowych na terenie Gminy Wodzisław  w  roku 

szkolnym 2017/2018”,  

- zarządzeniem Nr 45/2017 z dnia 24 lipca br.  dokonała zmian budżetu  i w  budżecie Gminy 

na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody Świętokrzyskiego  oraz 

wniosek  kierownika jednostki w dziale  852 – Pomoc Społeczna                                                      

z  przeznaczeniem na zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze, na dodatki energetyczne, 

zasiłki stałe oraz  organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych                         

w miejscu zamieszkania dla osób z  zaburzeniami psychicznymi,   

 

- zarządzeniem Nr 46/2017 z dnia 28 lipca  br.  dokonała zmian budżetu  i w  budżecie 

Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o wnioski  kierowników jednostek                   

i pracowników merytorycznych Urzędu  w następujących działach : 700- Gospodarka 

mieszkaniowa, 750- Administracja publiczna, 754- Bezpieczeństwo Publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa i  851- Ochrona Zdrowia, 
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- zarządzeniem Nr 47/2017 z dnia 9 sierpnia br. powołała Komisję  odbiorową do 

przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji pn. Wykonanie oświetlenia ulicznego                       

w miejscowości Świątniki w ramach zadania: Dobudowa  oświetlenia ulicznego na terenie 

Gminy Wodzisław”, 

 

- zarządzeniem Nr 48/2017 z dnia 9 sierpnia br. powołała Komisję  odbiorową do 

przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji pn. Wykonanie oświetlenia ulicznego                       

w miejscowości Konary w ramach zadania: Dobudowa  oświetlenia ulicznego na terenie 

Gminy Wodzisław”, 

 

- zarządzeniem Nr 49/2017 z dnia  21 sierpnia  br. powołała komisję przetargową  do 

postępowania na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów  komunalnych z nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław w latach 2018-2019”, 

- zarządzeniem  Nr 50/2017 z dnia 23 sierpnia br.  ustaliła  zasady i  tryb  udziału                            

w projekcie „Montaż instalacji OZE w budynkach mieszkalnych na trenie gminy Wodzisław”, 

który  będzie  realizowany  przez Gminę w   ramach działania 3.1 Wytwarzanie i dystrybucja 

energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych. Jednocześnie  tym  samym  Zarządzeniem  

powołała komisję do  weryfikacji wniosków składanych przez mieszkańców  w ramach tego 

projektu. Nabór trwać będzie w okresie od 05 do 15 września 2017r. Wszelkie informacje na 

temat naboru, w tym regulamin naboru oraz wzory dokumentów, jakie należy złożyć 

dostępne są: 

 na stronie internetowej Urzędu Gminy w Wodzisławiu www.ugwodzislaw.pl, 

 w Urzędzie Gminy w Wodzisławiu, pok. nr 8,  tel. 41 3806120 w.48 

 u sołtysów poszczególnych sołectw. 

Pani wójt poinformowała, że do osób, które wcześniej złożyły deklaracje będą wykonane 

telefony w celu poinformowania o konieczności wypełnienia i złożenia wymaganych 

dokumentów.   

 
- zarządzeniem Nr 51/2017 z dnia 23 sierpnia   br. powierzyła czynności zastrzeżone dla 

Kierownika zamawiającego  do  wykonania  Sekretarzowi Gminy   w  postępowaniu 

przetargowym  zgodnie z  ustawą prawo zamówień publicznych   na „Dowóz i odwóz  

uczniów Szkół Podstawowych na terenie Gminy Wodzisław  w  roku szkolnym 2017/2018”.  

Powierzenie  czynności obejmowało okres  mojej nieobecności  w dniach 24-25 sierpnia  

2017  roku.   

http://www.ugwodzislaw.pl/
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Pani wójt poinformowała, że w ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  

wniosków   i potrzeb   ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  50 osób.  Przy 

udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, oraz pracowników merytorycznych  urzędu 

przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej sesji. 

 
Następnie pani wójt odniosła się do tematu przetargów jakie odbywały się                           

w  minionym okresie   w  zakresie  dostaw  i usług inwestycyjnych: 

 

- w  dniu 23 czerwca  br. komisja  dokonała  otwarcia   ofert   na Przebudowę  mostu na 

rzece Mierzawa w miejscowości Przyłęczek. Na  przetarg  wpłynęły 2  oferty.                              

O postępowaniu przetargowym informowałam na poprzedniej sesji jednak chcę uzupełnić 

informację, że postępowanie zostało unieważnione ponieważ najniższa cena  przewyższała 

kwotę, którą  dysponujemy w  budżecie,  

 

- w  dniu 14 lipca br.  odbył się przetarg  na „Budowę budynku wielofunkcyjnego: Remizy 

OSP i Świetlicy Wiejskiej w Mierzawie˝. Na przetarg wpłynęły dwie  oferty. Postepowanie  

przetargowe na  dzień dzisiejszy jeszcze trwa, 

 

- w  dniu 25 lipca br.  odbył się przetarg na „Dowóz i odwóz  uczniów Szkół Podstawowych                 

i Gimnazjum w  Wodzisławiu na terenie Gminy Wodzisław  w  roku szkolnym 2017/2018”.  

Na przetarg  wpłynęły 4 oferty. Zadanie na terenie gminy będzie obsługiwało                           

3 przewoźników. Jest to wynikiem zmiany ustawy o zamówieniach publicznych  i każda trasa 

musiała być osobnym zadaniem.  Nasze zadanie mogła by obsługiwać jedna firma ale 

ustawodawca wprowadzając zmianę przepisów miał na myśli małe i średnie 

przedsiębiorstwa.  na gminę Najkorzystniejsze oferty na poszczególnych  zadaniach: 

Zadanie 1. Krężoły – Pękosław  

USŁUGI-HANDEL-TRANSPORT Anna 
Chmiel Charężów 

5,63 zł  

Zadanie 2. Świątniki  

F.H.U. MAJ-BUS Danuta Maj, Miechów 
11,85 zł  

Zadanie 3. Promyk – Laskowa  

USŁUGI-HANDEL-TRANSPORT Anna 
Chmiel, Charężów 

 

11,58 zł 
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Zadanie 4. Ludwinów – Mierzawa  

TRANS – GRYF Robert Byczek, 
Miechów 

4,73 zł  

Zadanie 5. Dębiany – Olbrachcice  

F.H.U. MAJ-BUS Danuta Maj, Miechów 

 

5,10 zł  

Zadanie 6. Wola Lubecka – Przezwody  

F.H.U. MAJ-BUS Danuta Maj, Miechów 

 

8,75 zł 

Zadanie 7. Lubcza Janów – Brzezinki  

TRANS – GRYF Robert Byczek, 
Miechów 

4,95 zł  

Zadanie 8. Łany – Zielonki F.H.U. MAJ-
BUS Danuta Maj, Miechów 

11,00 zł 

Zadanie 9. Pokrzywnica – Podlesie  

F.H.U. MAJ-BUS Danuta Maj, Miechów 
4,84 zł  

 

W  dniu 31 sierpnia br. zostały  podpisane  umowy z oferentami na poszczególne trasy. 

- w  dniu 22 sierpnia br. komisja dokonała otwarcia ofert  w postępowaniu przetargowym na  

Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych                            

i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław w latach 2018-2019. Postępowanie zostało 

unieważnione ponieważ cena  w złożonej ofercie  przewyższała kwotę, którą  dysponujemy 

w  budżecie gminy. 

Pani wójt dodała, że na dzień 6 września br. został ogłoszony przetarg na zadanie pn. 

„Budowa sieci wodociągowej dla miejscowości Wola Lubecka” w ramach zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa wodociągu grupowego Przyrąb – Lubcza – Etap I – wodociąg 

dla wsi Wola Lubecka”. 

Następnie pani wójt odniosła się do spotkań w których wzięła udział tj.: 

- w  dniu 27 czerwca br. w godzinach popołudniowych   przewodniczyła w posiedzeniu Rady 

Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. Przedmiotem posiedzenia była 

informacja na temat ilości zawartych kontraktów z  uwzględnieniem sytuacji  finansowej 

Gminnego Ośrodka Zdrowia za I kwartał 2017  roku. Dyrektor poinformował również                         

o  sytuacji  kadrowej i bieżącej działalności Ośrodka Zdrowia, 
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- w  dniu 1 lipca  br. wzięła  udział w uroczystościach  Jubileuszowych   70- lecia  istnienia 

Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Praktycznego im. Macieja Rataja w Krzelowie,                               

a  następnie  na zaproszenie Stowarzyszenia Miłośników Piotrkowic  wzięła udział                         

w Zjeździe  Stowarzyszenia, który odbywał się w Szkole Podstawowej w Piotrkowicach. 

- w  dniu 2 lipca  br. uczestniczyła w Dniach Wodzisławia, które  składały  się z  kilku  bloków: 

w godzinach dopołudniowych w Zespole  Szkół  w  Wodzisławiu odbył się IV Turniej 

Szachowy o Puchar Wójta Gminy Wodzisław. Po raz kolejny wzięliśmy również   udział                   

w Akcji „Krew Darem  Życia”. Udało  się  pozyskać prawie  7 l krwi. W niedzielę we  

wczesnych  godzinach  popołudniowych rozpoczęła się jedna z głównych  części obchodów,  

czyli Turniej Sołectw. Do  walki przystąpiło 12 drużyn  sołeckich, które  rywalizowały w ośmiu 

konkurencjach. Miejsca  na podium   i  główne  nagrody w postaci czeków finansowych do 

zrealizowania   trafiły do  sołectw:  :   I miejsce  – Sołectwo  Przyłęczek, II  miejsce – 

sołectwo Nowa Olszówka, III miejsce - sołectwo Wodzisław.  Pozostałe sołectwa za  udział  

również zostały nagrodzone w postaci czeków na kwoty po 250 zł.  

Pani wójt podziękowała   sołectwom, które wzięły  udział w  Turnieju.   Na ten temat był 

artykuł w Gazecie Jędrzejowskiej i odezwali się inni wójtowie z pytaniem jak organizuje się 

taki turniej. Imprezę obserwowali wójt ze Słupi, Jędrzejowa, Sędziszowa, którym turniej 

bardzo się podobał. W kolejnej  odsłonie świętowania zawarliśmy propozycje  muzyczne dla  

każdej   grupy wiekowej i  jak z późniejszych  relacji uczestników Dni Wodzisławia  wynikało, 

trafiły  w  ich  gusta o  czym  mogła świadczyć, bardzo duża  liczba uczestników. 

W  imieniu własnym i samorządu Gminy podziękowała  wszystkim, którzy zaangażowali  się                       

w  organizację Dni Wodzisławia,  

 

- w  dniu 9  lipca br. wzięła udział w uroczystościach  jubileuszu 100-lecia powstania 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Niegosławicach. Uroczystości jubileuszowe odbyły  się  na 

placu przy  remizie strażackiej, na którym licznie  stawiły   się jednostki OSP wraz  ze 

sztandarami z Gminy  Wodzisław oraz jednostki z  gmin ościennych. Uroczystości  zostały 

rozpoczęte mszą świętą koncelebrowaną przez kapelana gminnego księdza Leszka 

Kowalczyka oraz proboszcza parafii Nawarzyce księdza Romualda Iskrę. Następnie odbyła  

się  część oficjalna jubileuszu. W  trakcie uroczystości zostały  wręczone medale                               

i odznaczenia dla  zasłużonych druhów strażaków. Oprawę  muzyczną części oficjalnej  

zapewniła Młodzieżowa Orkiestra Strażacka z  Wodzisławia pod batutą kapelmistrza Michała 

Leśnika. Jubileusz  uświetniły swoimi   występami dzieci i młodzież ze Szkoły Podstawowej                            

w Niegosławicach, która  dała wspaniały pokaz swoich umiejętności wokalno-tanecznych. 

Dalsza część uroczystości zmieniła  się w strażacką biesiadę wspólnie z mieszkańcami                            

i gośćmi, która  trwała  do późnych  godzin wieczornych, 
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- w  dniu 31 lipca br. w miejscowości Czarnca w gminie Włoszczowa odbyło  się uroczyste 

podpisanie  umów w  ramach konkursu „Odnowa Wsi Świętokrzyskiej na  2017 rok”, który 

jest realizowany z  budżetu  Województwa Świętokrzyskiego.   W  ramach  złożonego  

wniosku uzyskaliśmy dofinansowanie na  zakup instrumentów dla Młodzieżowej Orkiestry 

Strażackiej w  Wodzisławiu, 

- w  dniu 7 sierpnia br. pani wójt  uczestniczyła w  100 urodzinach  Pani Stefanii Zaręba      

z Niegosławic. Jubilatkę, oprócz przedstawicieli  Samorządu  Gminy, Ośrodka Pomocy 

Społecznej, odwiedzili także przedstawiciele powiatu jędrzejowskiego                               

w osobie Starosty Edmunda Kaczmarka  oraz Wicewojewoda Świętokrzyski Andrzej 

Bętkowski, który wręczył jej list gratulacyjny od Premier Beaty Szydło. Pani wójt 

zauważyła, że jubilatka jest w bardzo dobrej kondycji fizycznej. 

- w  dniu 8 sierpnia wspólnie z mieszkańcami  Wodzisławia oraz zaproszonymi  gośćmi,   

przedstawicielami  instytucji, a  także pocztów  sztandarowych szkół, związków 

kombatanckich oraz  Młodzieżowej Orkiestry Strażackiej   z  Wodzisławia  powitano  po  raz 

kolejny   w historii Wodzisławia  uczestników marszu    I Kompani Kadrowej oraz dwa 

Szwadrony  Ułanów Krakowskich. Po oficjalnym powitaniu  uczestników przy  krzyżu  

przemaszerowano  na wodzisławski  rynek, a następnie  na miejscowy   cmentarz, gdzie 

wspólnie z  uczestnikami   Marszu złożono   kwiaty na  mogile  legionisty  Czesława 

Bankiewicza ps. Skaut oraz miejscach pamięci. Kolejnym przystankiem dla uczestników 

marszu  był stadion Klubu Sportowego Partyzant, gdzie zjedli posiłek i  pozostali na  nocleg, 

 

- w  dniu  20 sierpnia br. uczestniczyła w  Gminnych Dożynkach , które  odbyły  się  na placu  

przy  Szkole Podstawowej w  Niegosławicach.  Rolnicze święto plonów poprzedzone  było 

intensywnymi  przygotowaniami zarówno ze  strony  urzędu jak i   Komitetu Organizacyjnego 

w  szczególności  Stowarzyszenia prowadzącego  placówkę szkolną jak również dyrekcji                   

i grona pedagogicznego. Pani wójt  serdecznie  podziękowała wszystkim, którzy przyczynili 

się do zorganizowania tej  uroczystości. Dodała, że po mszy przestało padać i zabawa 

odbyła się bez deszczu. 

 

- w  dniu 28  sierpnia br. wspólnie z Kierownikiem GZOO panią Renatą  Walczak  dokonała  

wizytacji wszystkich  placówek oświatowych na terenie Gminy.  Objazd szkół miał na  celu 

przede wszystkim sprawdzenie przygotowania  stanu placówek do bezpiecznego  przyjęcia  

dzieci  i  młodzieży   w nowym roku szkolnym. W  tym samym dniu w godzinach 

popołudniowych pani wójt wzięła udział w posiedzeniu członków Rady Lokalnej Grupy 

Działania „Ziemia Jędrzejowska-Gryf” w Jędrzejowie, 



10 
 

- w  dniu  30 sierpnia br. odbyła spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych z terenu 

gminy, którego  głównymi tematami  między  innymi była organizacja nowego  roku 

szkolnego 2017/2018  oraz  dowozu dzieci  do  szkół na terenie gminy w nowym  roku 

szkolnym.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Wiesław Kowalski przypomniał, że na sesji w czerwcu przeznaczono kwotę 

25.000zł. na budowę drogi do pana Bożka w Podlesiu. Zauważył, że do tej pory remont nie 

został wykonany, a zbliża się okres wzmożonych prac polowych. Następnie radny pytał, na 

jakim etapie jest zmiana planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Laskowa.   

Pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

wspólnym posiedzeniu stałych komisji rady  i otrzymały pozytywną opinię ( opinia stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu).  

Projekt uchwały w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXI/206/2017                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-

2023r. 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., przedstawiła skarbnik gminy                   

( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  
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Radna Małgorzata Hola zauważyła, że na posiedzeniu komisji podjęto decyzję                       

o przekazaniu środków na projekty unijne. Na wczorajszym objeździe jak i wcześniej w 

miesiącu czerwcu dyskutowano w sprawie dobudowy do budynku szkoły w Brześciu. Jest 

również pismo w tej sprawie. W tym roku klasy pomieszczą się w budynku ale w przyszłym 

roku będzie z tym problem. Dlatego radna zwróciła się do radnych i pani wójt aby w budżecie 

zabezpieczyć środki na sporządzenie projektu dobudowy. Radna zwróciła uwagę, że na 

jeden projekt zabezpiecza się 20.000zł., na drugi 30.000zł., a  w tym przypadku chodzi                     

o szkołę co jest priorytetem dla wszystkich mieszkańców i wnioskowała aby zadanie 

sfinansować z wolnych środków. Radna przypomniała, ze ok. 20 lat temu przedszkole 

znajdowało się w osobnym budynku, później lokal został sprzedany za niewielkie pieniądze. 

Obecnie właściciel wycenił mieszkanie na 150.000zł. Gdyby gmina chciała je teraz wykupić 

to nie wiadomo czy by spełniało wymagania sanepidu i spełniało normy bezpieczeństwa. 

Zauważyła, że pani wójt nigdy nie brała nawet tego rozwiązania pod uwagę. Radna 

zauważyła, że gdy przedszkole było sprzedane to szkoła nic z tego nie pozyskała. Remonty 

w szkole były wykonywane w dużej mierze przez rodziców. W ostatnich latach dyrekcja 

również zaoszczędziła środki gdyż remonty nie były potrzebne. Radna stwierdziła, że szkoła 

została potraktowana po macoszemu chociaż przez poprzednie lata wyniki egzaminu 

szóstych klas były wysokie i nigdy nie było to docenione. Dlatego wnioskowała o ujęcie                    

w budżecie środków na sporządzenie planu dobudowy szkoły i nie należy tego odkładać. 

Poinformowała, ze nie zamierza już kandydować do rady i nie wie czy będzie jeszcze osoba 

która będzie zajmowała się tym tematem. Radna podkreśliła, że od wielu lat jest 

emocjonalnie związana z tą szkołą. Dodała, że temat ten był omawiany również na ostatnim 

posiedzeniu komisji oświaty i ma nadzieję, że cała rada się przychyli do jej wniosku. Gdy 

inwestycję będziemy odkładać to może nigdy nie być zrealizowana, zwłaszcza, że 

przedszkole musi być w szkole gdyż według nowych przepisów jest obowiązek dla 3-4 laków 

w przedszkole w Wodzisławiu też nie jest w stanie pomieścić tylu dzieci gdyż obecnie jest 61 

dzieci, a bywało więcej i w przedszkolu jest ciasno. Dlatego oddział przedszkolny musi 

znajdować się w szkole bo gdy dzieci pójdą do innych placówek to już nie wrócą.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że wniosek należy głosować przy drugim projekcie 

uchwały dot. zmian w budżecie.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 12 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXI/207/2017 w sprawie    

zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r.                     

 

c) zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 r. 

Skarbnik gminy wyjaśniła, że w pierwszej kolejności należy przegłosować wniosek 

radnej Małgorzaty Hola. Należy również wskazać kwotę na zadanie.  

Radny Artur Oleksiak zaproponował, aby zaplanować kwotę 15.000zł.  

Pani wójt odnosząc się do poruszonego tematu stwierdziła, że we wtorek była 

komisja i można było to od razu przygotować. Szukane są środki zewnętrzne ale sam projekt 

dobudowy będzie potrzebny bez względu z jakich środków zadanie będzie realizowane. Pani 

wójt wyjaśniła, że wnioski do budżetu składa wójt, a rada ma prawo je przyjąć lub nie. 

Radny Artur Oleksiak prosił aby to doczytać bo to tak nie jest. To rada może 

wnioskować i rada na sesji może zrobić wszystko. Zwrócił uwagę, że problem powinien 

wyjaśnić radca prawny ale go dziś nie ma. 

Pani wójt wyraziła opinię, że rada nie może. Stwierdziła, że wie, że jest potrzeba 

rozbudowy szkoły i nie mówi, że nie trzeba tego zrobić. Odnośnie środków na projekt pani 

wójt wyjaśniła, że gdy zadanie będzie wykonywane w ramach środków zewnętrznych to 

będzie potrzebne studium i dlatego zaproponowała aby na zadanie przeznaczyć kwotę 

20.000zł. co pozwoli na sporządzenie studium wykonalności.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że należy sporządzić sam projekt i wykonać zadanie 

z własnych środków.  

Pani wójt przyznała, że gdy będzie decyzja można przeznaczyć środki tylko na 

projekt tj. 15.000zł. ale aby pozyskać środki z RPO należy mieć studium wykonalności. Jest 

to dokument niezbędny do złożenia wniosku.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że powinniśmy się sami przygotować do inwestycji 

nie czekając na środki unijne. Radny   pytał, czy gdyby nie unia to nic by się nie robiło? 

Pani wójt wyjaśniła, że proponuje tylko zabezpieczyć kwotę 20.000zł. i nie rozumie               

w czym jest problem.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że nie należy zwiększać środków i zaplanować 

15.000zł. Później wykonawcy widząc w budżecie kwotę potrafią to wykorzystać. Gdy  braknie 

środków to się dołoży. Nie wiadomo ile projekt będzie kosztował.  
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Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że pani wójt startuje zawsze z górnej półki.  

Pani wójt nie zgodziła się z ta opinią.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że jest to tożsame z tym, że rada musi zaklepać to 

co pani wójt  mówi. 

Pani wójt zapewniła, że przedstawi przepisy w tej sprawie.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że ma nadzieję, że pani wójt to wyjaśni. 

Radny Wiesław Kowalski pytał, dlaczego radcy prawnego nie ma dziś w pracy. 

Pani wójt poinformowała, że radca pracuje we wtorki. Stwierdziła, że nie widzi 

potrzeby roztrząsania tej sytuacji.   

Radny Wiesław Kowalski wyjaśnił, że wszyscy widzą, że radcy często nie ma w pracy 

i dlatego zadał takie pytanie.  

Przewodnicząca rady gminy zarządziła głosowanie w sprawie wniosku radnej 

Małgorzaty Hola dot.  dokonania zmiany w projekcie uchwały podlegającej na dopisaniu 

zadania „Dobudowa do budynku Samorządowej Szkoły Podstawowej w Brześciu” na kwotę 

15.000zł.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

Za przyjęciem wniosku radni opowiedzieli się jednogłośnie – 13 za, w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła, że wniosek został przyjęty.  

  Skarbnik gminy poinformowała, że w związku, że nowe zadanie będzie realizowane                 

z wolnych środków w pkt. 7 dot. deficytu budżetu projektu uchwały również będzie zmiana. 

Następnie przedstawiła projekt uchwały po zmianach ( projekt stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXI/208/2017 w sprawie   

zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 r. 
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d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego, przedstawiła skarbnik gminy 

( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXI/209/2017 w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego.            

          

e) uchwalenia Programu szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców 

Gminy Wodzisław w wieku 65 lat i więcej,  przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXI/210/2017 w sprawie  

uchwalenia Programu szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców 

Gminy Wodzisław w wieku 65 lat i więcej. 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu porządkowego targowiska na 

terenie Gminy Wodzisław, przedstawił pan Michał Kruk podinspektor d.s. ochrony zdrowia                 

( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXI/211/2017 

zmieniającej  uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu porządkowego targowiska na 

terenie Gminy Wodzisław. 

 

g) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu,  przedstawił pan 

Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy ( projekt stanowi załącznik nr 

13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXI/212/2017. 

 

Pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani wójt odpowiadając na zapytanie radnego Wiesława Kowalskiego dot. budowy 

drogi do pana Bożka w Podlesiu zapewniła, że będzie realizowana we wrześniu gdyż                    

w pierwszej kolejności kończone jest rozwożenie kamienia w ramach funduszu sołeckiego. 

W ramach tego zadania mamy usługę równiarki i nie można było wcześniej ogłosić 

następnego przetargu na równiarkę bo ktoś mógłby zarzucić, że równolegle robimy dwa 

zadania. Dziś już wiemy, że w ramach pierwszego zadania wystarczy nam środków i we 

wrześniu zasanie będzie zrealizowane. Odnośnie drugiego zapytania dot. zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego dla wsi Laskowa pani wójt przypomniała, że rok temu we 

wrześniu była mowa, że przed wprowadzeniem kodeksu urbanistycznego który ma wejść od 

stycznia 2018 roku zmian nie należy robić bo kodeks ma w pewnym stopniu usprawnić 

zmiany w planie. Pani wójt przypomniała, że zmianę  robi się na wniosek mieszkańców, 

wcześniej należy wprowadzić zmianę studium, a później samego planu. Aby dokonać zmiany 

o której mówi radny wcześniej należy przeprowadzić analizę terenu w zakresie jego 

przeznaczenia pod budowę. Wiąże się to z czasem i kosztami. Po wprowadzeniu kodeksu 

procedury zostaną uproszczone i nie będą trwać tak długo jak obecnie tj. od 1,5 do 2 lat.  

 

Pkt.9. Sprawy różne.  

Pani wójt poinformowała, że w dniu 8 września b.r. odbędzie się narada sołtysów. 
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Pkt. 10. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą pierwszą  sesję 

Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /         / Jadwiga Błaszczyk /                / Stanisława Nowak  / 

 


